听力文本
The official Cambridge guide to IELTS, by Pauline Cullen, Amanda French and Vanessa Jakeman, published by Cambridge University Press and University of Cambridge Local Examination Syndicate, 2014. This recording is copyright.

这是剑桥雅思官方指南，由波林·卡伦，阿曼达·弗兰彻和凡妮莎·杰克曼编写，2014年剑桥大学出版社及剑桥地方大学考试联合会出版。录音受版权保护。

Recording

录音

1. You will hear a telephone conversation between a man and his daughter Susie about a birthday party they need to organise.

1、你会听到一段电话对话，一位男士和他的女儿苏茜在谈论他们要组织的生日派对。

2. You will hear a woman speaking on the radio about buying presents for people of different ages.

2、你会听到一位女士在广播电台上谈论为不同年龄的人买礼物。

3. You will hear two biology students explaining their research ideas to their university lecturer.

3、你会听到两位生物系学生向大学讲师解释他们的调研想法。

4. You will hear an ecology student giving a presentation about a recent field trip to Canada.

4、你会听到一位生态学学生展示最近在加拿大的实地考察。

